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Zápisnica 

24. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

     15. februára 2022 

Aula 1A1 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Ročný plán úloh 

2.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Zabezpečiť personálne, odborné, 

technické a materiálne podmienky pre činnosť Rady pre vnútorné hodnotenie kvality 

vysokoškolského vzdelávania TU (RVHK TU)  zriadenej štatútom TU. 

2.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Prijať vnútorný predpis podľa čl. 7 ods. 

9 vnútorného predpisu „Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave“ s názvom „Indikatívne ukazovatele 

zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave“. 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

Návrh vnútorného predpisu „Indikatívne ukazovatele zabezpečovania kvality na 

Trnavskej univerzite v Trnave“. 

9.   Rozličné 

9.1 Prezentácia on-line knižnice Wex Library 

 

Bod 1 

 24. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť dekanky 

Právnickej fakulty TU prof. JUDr. Mgr. Andrey Olšovskej PhD., ktorú na rokovaní zastupoval 

prodekan Mgr. Peter Mészáros PhD., ako aj riaditeľky Kancelárie rektora TU PhDr. Adriany 
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Krupovej, PhD. Členov KR TU oboznámil s navrhnutým programom a požiadal ich o 

vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

 

Bod 2 

 

2.1 

Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Zabezpečiť personálne, odborné, technické a materiálne podmienky pre činnosť Rady pre 

vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania TU (ďalej len „RVHK“)  zriadenej 

štatútom TU. Ako uviedol, odborné aj technické zabezpečenie RVHK sa buduje za pochodu. 

Koncom roka bolo personálne doplnené Oddelenie pre analýzu a stratégiu v oblasti 

zabezpečovania kvality TU a univerzite bol schválený rozvojový projekt, ktorý je nápomocný 

pri budovaní vnútorného systému kvality. Zároveň sa môžu realizovať aktivity, ktoré budú zo 

zdrojov projektu financované.  

UZNESENIE KR TU 1/24-15022022  

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Zabezpečiť personálne, odborné, technické a materiálne podmienky pre činnosť RVHK 

zriadenej štatútom TU.  

Z: prof. Bílik 

 

2.2 

Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - 

Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Prijať vnútorný predpis podľa čl. 7 ods. 9 

vnútorného predpisu „Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania 

Trnavskej univerzity v Trnave“ s názvom „Indikatívne ukazovatele zabezpečovania kvality na 

Trnavskej univerzite v Trnave“. Ako uviedol, návrh vnútorného predpisu bol predložený na 

pripomienkovanie členom KR TU a jeho schválenie je zaradené do Bodu 8 programu rokovania 

KR TU. Vzhľadom na neprítomnosť riaditeľky Kancelárie rektora TU, PhDr. Adriany 

Krupovej PhD., ako spracovateľky predloženého návrhu vnútorného predpisu, bude na 

rokovaní pripojená on-line Mgr. Júlia Gajdošová z Oddelenia pre analýzu a stratégiu v oblasti 

zabezpečovania kvality TU.  

 

UZNESENIE KR TU 2/24-15022022  

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2022 - 

Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2022 - Prijať vnútorný predpis podľa čl. 7 ods. 9 

vnútorného predpisu „Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave“ s názvom „Indikatívne ukazovatele 

zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave“.  

Z: prof. Bílik 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 
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- o zaslaní žiadostí o predchádzajúci súhlas s úpravou študijných programov na Slovenskú 

akreditačnú agentúru pre vysoké školstvo (ďalej len „SAAVŠ“) za jednotlivé fakulty, 

- o pracovnom návrhu metodiky rozpisu dotácií na rok 2022, ktorý je k dispozícii, no univerzita 

v blízkej dobe očakáva jeho oficiálnu verziu. 

 

Bod 3 

 Rektor univerzity v nasledujúcom bode odovzdal slovo prorektorke pre vzdelávanie, 

akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“), aby informovala členov KR TU 

o aktuálnych záležitostiach. Prorektorka pre vzdelávanie sa obrátila na dekanov fakúlt 

s otázkou, v akom režime plánujú začať výučbu v letnom semestri vzhľadom 

k epidemiologickej situácii. Každá fakulta ju oboznámila s režimom, v akom bude v najbližších 

mesiacoch prebiehať výučba, pričom sa rektor univerzity prihovoril členom KR TU, aby sa 

vrátili k prezenčnému vyučovaniu, pretože študentom chýba priamy kontakt.  

Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o výsledkoch pracovného 

stretnutia so SAAVŠ v súvislosti s podávaním nových študijných programov, kde bol priestor 

na zodpovedanie rôznych otázok a nejasností. Ďalej informovala členov KR TU o zaslaní 

žiadostí o predchádzajúci súhlas s úpravou študijných programov na SAAVŠ, pričom požiadala 

fakulty o zoznam všetkých študijných programov, ktoré predložili na zosúladenie, aj 

s informáciami, kto je zodpovedná osoba za študijný program a kto je spravodajca. Prorektorka 

pre vzdelávanie poukázala na to, že v žiadostiach je stále veľa chýb, pravopisných ale aj 

obsahových, niekde chýbajú podklady a niekde sú zas informácie navyše, preto poprosila 

fakulty, aby si dávali pri žiadostiach pozor a postupne ich vylepšovali. Členom KR TU zároveň 

priblížila najväčšie problémy, na ktoré si treba dať pozor, na čo vznikla diskusia. Rektor 

univerzity podotkol, že je potrebné sa vo veci stretnúť minimálne na úrovni prodekanov, aby si 

univerzita pripravila jednotné postupy aj keď si uvedomuje, že každá fakulta upravovala 

predmety v inom rozsahu. 

Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o Cene Martina Palkoviča, ku 

ktorej obdržala už niekoľko nominácii z fakúlt, a zvyšné požiadala o ich zaslanie. Rektor 

univerzity upriamil pozornosť na to, že Cena Martina Palkoviča sa organizovala ako samostatné 

podujatie na Deň učiteľov, no vzhľadom k nejasnej pandemickej situácii sa nevie, či bude môcť 

slávnosť prebehnúť v tomto termíne. Podotkol, že jednou z možností je zaradiť Cenu Martina 

Palkoviča ako súčasť osláv 30. výročia obnovenia činnosti univerzity. Medzi členmi KR TU 

vznikla diskusia, viacerí žiadali, aby táto slávnosť prebehla vo forme ako bolo zvykom, 

obzvlášť po dvoch rokoch pandémie, kedy nemohla byť zorganizovaná v takom formáte, aký 

mu patrí. Rektor univerzity ponechal túto otázku zatiaľ otvorenú, pričom sa bude reagovať aj 

na aktuálnu pandemickú situáciu.  

 

Bod 4 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov KR TU o zasadnutí Rady pre vedu, výskum a umenie k periodickému 

hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti. Členov KR TU 

požiadal, aby si za univerzitu spoločne spísali pripomienky k predloženej smernici zo strany  

ministerstva školstva, ktoré bude následne tlmočiť na tomto zasadnutí.  
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Ďalej informoval členov KR TU o spracovávaní návrhu Výročnej správy o činnosti TU 

za rok 2021, ku ktorej z fakúlt chodia potrebné podklady. Zároveň poprosil dekanov, aby 

dohliadli na dodržanie termínov, ktoré boli schválené v časovom harmonograme.  

 

Bod 5 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) 

informoval členov KR TU o prebiehajúcich investičných projektoch, ako je realizačný projekt 

kongresovej sály, kde prebiehajú stretnutia s architektmi, o prebiehajúcej kompletizácii 

podkladov k rekonštrukcii budovy Adalbertinum, o rozvojovom projekte v spolupráci 

s partnerskou UCM pod názvom Univerzitný klaster Trnava, ku ktorému absolvoval viaceré 

stretnutia s kolegami a potenciálnymi dodávateľmi pre nahrávacie zariadenia. V tomto smere 

koordinujú aktivity spoločne s oddelením Centra informačných systémov TU (ďalej len „CIS 

TU“). Členov KR TU informoval o podpísaní zmluvy pre architektonickú súťaž na 

rekonštrukciu Univerzitnej knižnice TU.  

Prorektor pre rozvoj predložil členom KR TU na prerokovanie problematiku k 

ukončeniu platnosti emailových účtov, kde s oddelením CIS TU narazili na problém pri 

zamestnaneckej časti. Ako vysvetlil, ministerstvo školstva udeľuje univerzite len určitý počet 

licencií, pri ktorom nie je možné umelo udržiavať niektoré emailové účty pri zamestnancoch, s 

ktorými bol rozviazaný pracovný pomer. Spadajú sem hlavne pedagógovia alebo riešitelia 

rôznych projektov, pri ktorých fakulty žiadajú udržanie platnosti emailového účtu aj po 

skončení pracovného pomeru s univerzitou. Problém s emailovými adresami bol aj predmetom 

rokovania na Komisii pre ochranu osobných údajov TU, nakoľko platná legislatíva určuje 

zrušenie prístupu do všetkých informačných systémov univerzity hneď po skončení pracovného 

pomeru so zamestnancom. Prorektor pre rozvoj navrhol, aby členovia KR TU prijali v tejto 

súvislosti uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 3/24-15022022 

KR TU na základe zistenia Komisie pre ochranu osobných údajov TU ukladá súčastiam 

univerzity povinnosť informovať fakultných správcov CIS aj používateľov informačných 

systémov univerzity, že dňom skončenia pracovného pomeru zamestnanca mu budú 

prístupy do všetkých informačných systémov univerzity zrušené.  

Z: prof. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

Bod 6 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU, že jeho oddelenie pre 

vonkajšie vzťahy zbiera podpisové vzory dekanov fakúlt, ktoré sú potrebné pri nahlasovaní 
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zahraničných študentov na cudzineckej polícii. Rektor univerzity dodal, že zo strany Slovenskej 

rektorskej konferencie prišla iniciatíva smerom k cudzineckej polícii, aby registrácia 

zahraničných študentov prebiehala rýchlejšie, pretože v tomto smere evidujú problémy. 

Ministerstvo školstva rokovalo s políciou a aktuálne sa na univerzitách zbierajú podpisové 

vzory pre hladší priebeh celého procesu. Ako uviedol prorektor pre vonkajšie vzťahy, univerzite 

stúpajú mobility. Opäť požiadal fakulty, aby zvažovali cestu internacionalizácie a preklopenie 

niektorých študijných programov aj do angličtiny. 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy ďalej informoval členov KR TU o propagácii nového 

študijného programu Teologickej fakulty TU s názvom Counseling, ktorá je na webovej stránke 

a sociálnych sieťach univerzity, o oslavách 30. výročia obnovenia činnosti univerzity, 

o redizajne webových stránok teologickej a právnickej fakulty.  

Dekan FF adresoval členom KR TU otázku, ako bude tento rok prebiehať Deň 

otvorených dverí na univerzite, či je lepšia prezenčná alebo online forma a či sa bude toto 

podujatie zastrešovať celouniverzitne, alebo zostane v réžii každej fakulty. Medzi členmi KR 

TU vznikla diskusia, pričom sa dekani zhodli na celouniverzitnom prezenčnom podujatí. 

 

Bod 7 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že Metodika rozpisu dotácií zo 

štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2022 nie je ešte dostupná, aj keď 

ministerstvo ju má už pripravenú. Ako uviedla, najdôležitejšie budú finančné prostriedky na 

mzdy, o ktorých bude následne informovať fakulty, aby vedeli aké financie budú mať 

k dispozícii a na základe toho vedeli realizovať racionalizačné patrenia.  

Bod 8 

V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali návrhom vnútorného predpisu 

„Indikatívne ukazovatele zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave“, kde si vzal 

slovo rektor univerzity ako jeho predkladateľ. Členom KR TU vysvetlil, že do materiálu bolo 

zapracované všetko, čo spoločne odsúhlasili na predošlých stretnutiach. Vnútorný predpis má 

dve časti, textovú a prílohovú, pričom k textovej časti boli zaslané pripomienky od dekanky 

PdF, ktoré si spoločne prešli. Dekanka PdF navrhla pozmeniť záverečné ustanovenia 

vnútorného predpisu, ktoré sú súčasťou čl. 5, a to vo formulácii „Tento predpis schvaľuje, ruší, 

mení a dopĺňa rektor univerzity, po prerokovaní Kolégiom rektora“. Rektor univerzity dal o 

návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/24-15022022  

KR TU schvaľuje zmenu znenia čl. 5 ods. 1 vnútorného predpisu „Indikatívne 

ukazovatele zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave“ v znení „Tento 

predpis schvaľuje, ruší, mení a dopĺňa rektor univerzity, po prerokovaní Kolégiom rektora“. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 
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proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 V ďalšej časti sa členovia KR TU zaoberali viacerými otázkami ako doplňujúce 

indikátory zo strany fakúlt, ktoré nie sú zapracované vo Výročných správach o činnosti 

univerzity, o predmetovej ankete a doplňujúcich otázkach pre fakulty, a o zapracovaní časovej 

informácie spustenia predmetovej ankety do harmonogramu štúdia.  

Po prerokovaní textovej časti návrhu vnútorného predpisu si opäť vzal slovo rektor 

univerzity, ktorý uviedol, že v prílohovej časti zostali otvorené niektoré univerzitné 

ukazovatele, ktoré je potrebné si spoločne nastaviť. Členovia KR TU sa zaoberali viacerými 

ukazovateľmi ako priemerný vek osôb na funkčných miestach profesorov, docentov 

zabezpečujúcich profilové predmety, podiel funkčných miest profesorov a docentov na 

celkovom počte vysokoškolských učiteľov, študijná neúspešnosť v druhom a vyššom ročníku, 

miera študijnej úspešnosti po prvom ročníku štúdia, počet študentov pripadajúcich na jedného 

vysokoškolského učiteľa, úspešnosť výstupov v databázach WOS, SCOPUS, CCC, výstupy 

tvorivej činnosti špičkovej medzinárodnej úrovne, úspešnosť 3. stupňa štúdia v jednotlivých 

študijných programoch, ďalšie vzdelávanie zamestnancov univerzity, efektivita študijných 

programov a celkový počet partnerstiev na základe zmlúv počas kalendárneho roka. Zároveň 

dekanka PdF navrhla posledný indikatívny kľúčový ukazovateľ kvality, ktorým bola 

návštevnosť webovej stránky univerzity presunúť do doplňujúcich indikatívnych ukazovateľov 

kvality. Pri nastavení všetkých ukazovateľov nastala medzi členmi KR TU zhoda, a preto dal 

rektor univerzity o návrhu hlasovať. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/24-15022022  

KR TU schvaľuje návrh vnútorného predpisu „Indikatívne ukazovatele zabezpečovania 

kvality na Trnavskej univerzite v Trnave“ aj so zapracovaním úprav a doplnkov, ktoré 

odzneli na rokovaní dňa 15. februára 2022. 

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

Bod 9 

9.1 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali prezentáciou on-line knižnice 

IWEX Library, ktorá ponúka možnosti čerpania literatúry on-line. Za mesačné predplatné budú 

študentovi sprístupnené učebné materiály, elektronické knihy či skriptá. Autori majú zároveň 

zabezpečené ohodnotenie ich diela a študent má prístup k ich publikácii kdekoľvek 
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a kedykoľvek. Autori on-line knižnice odprezentovali členom KR TU aj možnosti a formy 

spolupráce s univerzitou, kedy vyučujúci môžu poskytnúť svoje publikácie prostredníctvom 

IWEX Library nielen študentom našej univerzity. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia aj 

o možnostiach sprístupnenia publikácii pre našich študentov bezplatne. Rektor univerzity 

podotkol, že tu vidí uplatnenie pre publikácie, ktoré vyšli ako výstupy k rôznym projektom 

APVV, KEGA či VEGA, vďaka čomu by sa mohli dostať do obehu a mali by väčší zmysel. 

V závere rektor univerzity poďakoval za reprezentáciu a požiadal členov KR TU, aby mu po 

predložení tejto myšlienky na fakultách adresovali stanovisko, či má ďalej rokovať o možnej 

spolupráci alebo nie.  

ROZLIČNÉ 

 V rámci bodu Rozličné dostal slovo predseda Akademického senátu TU (ďalej len „AS 

TU“), ktorý informoval členov KR TU o stanovisku Rady vysokých škôl, ktorým vyzvalo 

všetky akademické senáty, aby sa pripojili k protestu v deň, kedy sa bude prerokúvať novela 

vysokoškolského zákona na Úrade vlády SR. Ako dodal, v rámci AS TU prebieha hlasovanie, 

či sa AS TU pripojí k výzve Rady vysokých škôl. O výsledku hlasovania bude informovať 

rektora univerzity. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, akými spôsobmi by univerzita mohla 

prejaviť svoj nesúhlasný postoj s novelou vysokoškolského zákona. Rektor univerzity ukončil 

diskusiu s tým, že počká na výsledok hlasovania AS TU a následne ho budú fakulty informovať 

o forme protestu, ktorý bude deklarovaný aj na webovom sídle univerzity.  

Kontrolórka univerzity informovala členov KR TU o prebiehajúcej finančnej kontrole 

zadávania zákaziek s nízkou hodnotou zákaziek malého rozsahu na PF a FZaSP TU. 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                     Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                  

            Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

 

 


